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Uuden vaka-yksikön rakentaminen ja lisämääräraha 
 
KHALL § 51    
95/10.03.02.00/2022    
 
1/52.00/2022 
Sivistys- ja hyvinvointilautakunta § 3 

  
Oulaisten kaupunginvaltuuston ja sivistys- ja hyvinvointilautakunnan 
yhteisessä valtuustoseminaarissa tiistaina 4.1.2022 selvitettiin 
lisätilojen tarvetta varhaiskasvatukseen. Työryhmä (Sarpola, Nabb, 
Ketonen) on laatinut lautakunnan hyväksymän tarvesuunnitelman 
lisätilojen tarpeelle sekä selvittänyt erilaisia vaihtoehtoja tilojen 
saneeraamisesta päiväkotikäyttöön ja uusien 
varhaiskasvatusyksiköiden rakentamisen mahdollisuuksista. 
Valtuusto on hyväksynyt vuoden 2022 investoinnit ja varannut 
lisätilan ratkaisulle 2 M€.  
 
Valtuustoseminaari antoi lautakunnalle askelmerkkejä miten lisätila 
olisi hankittava. Valtuustoseminaarin keskustelujen perusteella 
uuden neljäryhmäisen varhaiskasvatusyksikön rakentamiselle Juho 
Oksan koulun läheisyyteen olisi paras ratkaisu. 
 
Sivistys- ja kulttuurijohtaja: Sivistys- ja hyvinvointilautakunta 
hyväksyy uuden varhaiskasvatusyksikön rakentamisen 
hankesuunntelman ja esittää kaupunginhallitukselle uuden 
neljäryhmäisen varhaiskasvatusyksikön rakentamista Juho Oksan 
koulun läheisyyteen. Alueella käynnistetään kaavan muutosprosessi 
uuden yksikön rakentamisen mahdollistamiseksi. 
 
Lautakunta keskusteli asiasta.  
 
Sivistys- ja hyvinvointilautakunta: Keskustelun aikana sivistys- ja kult-
tuurijohtaja teki uuden muutetun esityksen, että sivistys- ja 
hyvinvointilautakunta hyväksyy uuden varhaiskasvatusyksikön 
rakentamisen hankesuunnitelman ja esittää kaupunginhallitukselle 
uuden neljäryhmäisen varhaiskasvatusyksikön rakentamista Juho 
Oksan koulun yhteyteen seuraavilla muutoksilla: yhdyskäytävä 
jätetään pois suunnitelmista ja 80 m² liikuntasali lisätään 
suunnitelmiin.  
 
Keskustelun aikana Sami  Oja teki esityksen, että uusi 
neljäryhmäinen varhaiskasvatusyksikkö rakennetaan Kaarikadun 
puolelle Juho Oksan koulua vastapäätä. Sirpa Järvelä kannatti 
esitystä. 
 
Keskustelun aikana Heli Koivukangas teki esityksen, että uusi 
neljäryhmäisen varhaiskasvatusyksikkö rakennetaan Rantakadun ja 
Siltakadun kulmaukseen, "Riihenmutkaan". Rebekka Kangasharju 
kannatti esitystä. 
 



 

Ptk tark. 
 
 

Sirpa Järvelä veti kannatuksensa Sami Ojan esitykseltä pois. Sami 
Oja veti esityksensä pois. 
 
Julistettuaan keskustelun päättyneeksi puheenjohtaja totesi, että 
sivistys- ja kulttuurijohtajan muutetun uuden esityksen lisäksi on tehty 
kannatettu esitys siitä, minne varhaiskasvatusyksikkö rakennetaan, 
joten asiasta on äänestettävä. Puheenjohtaja esitti suoritettavaksi 
nimenhuutoäänestyksen ja teki seuraavan äänestysesityksen: ne, 
jotka ovat kannalla, että varhaiskasvatusyksikkö rakennetaan Juho 
Oksan koulun yhteyteen, äänestävät JAA ja ne, jotka ovat kannalla, 
että varhaiskasvatusyksikkö rakennetaan Rantakadun ja Siltakadun 
kulmaukseen ("Riihenmutkaan"), äänestävät EI, äänestysesitys 
hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
Suoritetussa nimenhuutoäänestyksessä annettiin ääniä seuraavasti: 
 
 
 JAA EI 
Antikka Mika x  
Haapala Jonne x  
Heiska Pekka x  
Järvelä Sirpa  x 
Kangasharju Rebekka  x 
Koivukangas Heli  x 
Oja Sami  x 
Rajaniemi Janette x  
Tirilä Veli   x 
 4 5 

 
Sivistys- ja hyvinvointilautakunta hyväksyi Heli Koivukankaan 
esityksen äänin 5-4. 
 
Puheenjohtaja totesi, että sivistys- ja hyvinvointilautakunta esittää 
kaupunginhallitukselle uuden neljäryhmäisen varhaiskasvatusyksikön 
rakentamisen hankesuunnitelman hyväksymistä paikkana 
Rantakadun ja Siltakadun kulmaus ("Riihenmutkaan"). Lautakunta 
esittää kaupunginhallitukselle ja edelleen kaupunginvaltuustolle 
800.000 euron lisämäärärahan myöntämistä vuoden 2022 
investointiosaan (30 uusinvestoinnit/311 UI/rakennukset/8317 
päiväkodit). 
 
Liina Mäkelä poistui kokouksesta klo 19.50. 
 

KHALL § 19  
  
Kaupunginjohtaja: Kaupunginhallitus hyväksyy hankesuunnitelman 
sivistys- ja hyvinvointilautakunnan esityksen mukaisesti ja päättää 
esittää kaupunginvaltuustolle 800.000 €:n lisämäärärahaa 
investointiosan kohtaan 8317 päiväkodit. Lisämääräraha katetaan 
lainarahoituksella. 
 
Kaupunginhallitus: Kaupunginhallitus päätti yksimielisesti jättää asian 
pöydälle.   
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Päätöksenteon tueksi on varhaiskasvatusyksikön rakentamiseen 
liittyen järjestetty kuntalaiskuuleminen Otakantaa.fi -palvelun kautta. 
Lisäksi asiaan liittyvä lapsivaikutusten ja yritysvaikutusten arviointi 
ovat valmistuneet sekä henkilöstökuuleminen on toteutettu. Aineistot 
ovat oheismateriaalina. Lisäksi oheismateriaalina on lausunnot tontin 
ostamisesta/vuokraamisesta. Muu asiaan liittyvä aineisto mm. 
maaperätutkimustulokset julkaistaan kokoukseen mennessä. 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Riikka Moilanen 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus hyväksyy hankesuunnitelman sivistys- ja 
hyvinvointilautakunnan esityksen mukaisesti ja päättää esittää 
kaupunginvaltuustolle 800.000 €:n lisämäärärahaa investointiosan 
kohtaan 8317 päiväkodit. Lisämääräraha katetaan lainarahoituksella. 
 

Päätös Keskustelun kuluessa kaupunginhallituksen jäsen Tommi Oja esitti, 
että uusi vaka-yksikkö rakennetaan Kaarikadun pohjoispuolelle Juho 
Oksan koulua vastapäätä ja kaupunginhallitus esittää 
kaupunginvaltuustolle 1.100.000 € lisämäärärahaa investointiosan 
kohtaan 8317 päiväkodit. Jorma Perälä kannatti esitystä. 
 
Julistettuaan keskustelun päättyneeksi puheenjohtaja totesi, että oli 
tehty kaupunginjohtajan esityksestä poikkeava kannatettu esitys, 
joten asiassa on äänestettävä. Puheenjohtaja esitti suoritettavaksi 
nimenhuutoäänestyksen, joka yksimielisesti hyväksyttiin. 
 
Puheenjohtaja teki seuraavan äänestysesityksen: ne, jotka ovat 
kaupunginjohtajan esityksen kannalla, äänestävät JAA ja ne, jotka 
ovat Tommi Ojan kannatetun esityksen kannalla, äänestävät EI. 
Äänestysesitys hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
Suoritetussa nimenhuutoäänestyksessä annettiin ääniä seuraavasti: 
 
   JAA EI 
Mika Antikka   x  
Jarkko Korhonen  x 
Marjut Lehtonen   x 
Jari Männikkö   x 
Tommi Oja   x 
Jorma Perälä  x 
Helena Pyy   x 
Anneli Rajaniemi   x 
Marita Toiviainen   x 
                                         5 4 
 
Kaupunginhallitus hyväksyi kaupunginjohtajan esityksen äänin 5-4. 
 
 


